
 
Zápis č. 7/2009 (41) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 18. 5. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel Ph.D., Ing. Pavel 
Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. 
Vladimír Gerlich , Bc. Ondřej Vrzal, (celkem 7 členů AS ) 

Omluveni: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Bc. Ludmila Novotná, Petr Peroutka 
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Ing. Eva Chludová 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2008. 

4. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně. 

5. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Bez připomínek 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že byla odeslána na akreditační komisi žádost o akreditaci nového 
Bc. oboru. Dále byl podán projekt v rámci strukturálních fondů VaVPI. 
Doc. Sysel vznesl dotaz na děkana FAI týkající se přijímaných studentů do 1. ročníku Bc. studia. 
Studenti jsou přijati do stávajících studijních oborů, v případě schválení žádosti o otevření 
nového bakalářského oboru budou studenti prvního ročníku administrativně převedeni na nový 
obor. 

ad 3) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2008. 
Výroční zpráva o činnosti FAI za rok 2008 již byla projednávána na minulém zasedání AS FAI a 
poté na zasedání LK dne 27. 4. 2009. LK navrhla zapracovat do VZ některé změny a opravit 
formální chyby. Podrobný rozpis změn je k dispozici v zápisu ze zasedání LK č. 10. Děkan 
předložil AS FAI úvodní slovo do VZ, které taktéž bude zapracováno. Členové AS FAI byli 
vyzvání k vyjádření dalších připomínek na přítomnou Ing. Chludovou. Po zapracování všech změn 
členové AS FAI již neměli další připomínky. 
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Návrh usnesení AS FAI  41/1 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2008. 

Hlasování 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 41/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2008. 
 
Odchází Ing. Chludová. 

ad 4) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 

Prod. Sysala podotkl, že změny se týkají především čl. 5 – Doktorské stipendium. Dále upozornil, 
že AS FAI schválil v minulém období kreditový systém pro hodnocení studentů v DSP, který má 
zvýšit motivaci studentů k jejich studiu. Zároveň počet získaných kreditů bude ovlivňovat výši 
doktorského stipendia. 

Přišel Dr. M. Navrátil. 

Prod. Sysala popsal princip stanovení výše stipendia. Základní stipendium bude studentům 
vypláceno v případě dosažení 0-30 kreditů za předchozí akademický rok (při splnění podmínky 
pro postup do dalšího ročníku). Zvýšené stipendium, při získání vyššího počtu kreditů, bude 
vypočítáno pomocí vzorce, který prod. Sysala vysvětlil.  

Ing. Gerlich  vznesl připomínku týkající se přidělení kreditů za pedagogickou činnost, která není 
honorována. Dále navrhoval přepočítání výše stipendia vícekrát ročně.  

Dále proběhla diskuse týkající se zjednodušení vzorce pro výpočet počtu kreditů, navržení 
množství tzv. startovacích kreditů v 1. ročníku a zvážení možnosti přepočítávání výše stipendia 
2x ročně. Tímto návrhem se bude zabývat při svém zasedání LK dne 21. 5. 2009 v 9:00 hod. 
Připomínky mohou členové AS FASI zaslat předsedovi AS FAI nebo předsedovi LK.  

ad 5) Různé 

• Byly stanoveny termíny dalších zasedání AS FAI.  

o pondělí 1. 6. 2009 ve 13.00 hod. 

o pondělí 29. 6. 2009 ve 13.00 hod. 

 
Ve Zlíně dne 21. 5. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 
 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


